
Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde Barrit Skole og Barrit

Børnehus

Dato: onsdag den 27. april 2022

Tid: 18-20.30

Deltagere: Anne-Marie, Anne, Michael, Gitte, Ida, Maiken, Jeppe, Karen Margrethe, Helle, Camilla(?),

Vinnie.

Dagsorden Ansvarlig Tid Proces Referat
1.Velkommen – Godkendelse
af dagsorden

Anne 5 punkt 9 og 8 er
blevet til
orienteringspunkter,
men hører reelt ikke
til her.

2.  Nyt fra Børnehuset Helle 10 Orientering

Vi søger pædagoger.
Tilsyn i juni 2022.
Anne deltager.

3. Nyt fra skolen Vinnie 10 Orientering

Der er nu tilsagn om
økonomisk
kompensation for
dobbelt ledelse i en
periode.

Vinnie vil stå for
elevrådet i det
kommende skoleår.
Giver et link ind i
bestyrelsen.

4. Nyt fra specialafdelingen
Da Camilla er ansat i
deltidsstilling, prioriteres
hendes tid. Det betyder, hun
fremover deltagere, hvis hun
og vi finder dagsorden
relevant for hende.

Vinnie 5 Orientering

Der kommer 3
jobopslag fra special,
børnehaveklasselede
rstilling, pædagog,
speciallærerstilling.
Opslagene skyldes at
vi er i vækst. Vi er
gået fra 25 elever til
nu 40.

Karen-Margrethe
stiller sig til rådighed
ved samtalerne.



5. Organisering af
undervisning
Håndværk og design er
obligatorisk i 3. til 5. klasse –
på Barrit Skole giver det mere
mening, at det placeres 4. til
6. klasse

Vinnie 5 Beslutning

Der er vejledende
timetal.

Forslaget vil give
bedre overgang til
overbygning.

Godkendt i
bestyrlesen

6. Nedprioriteringer i
skoleplanen
Der skal indskrives, hvad der
nedprioriteres. Vi foreslår at
lejrtur i 6. klasse
nedprioriteres til at hedde
max 3 overnatninger i stedet
for max 4.

Skolehjem samtaler
nedprioriteres til en gang
årligt dog to gange ved
overgange dvs. 3. klasse.

Vinnie 10 Beslutning

Vedtages for det
kommende skoleår.
Ser på det igen i
forbindelse med
genbesøg af
princippet.

7. Referat og dagsorden
Dagsorden - Kan de laves på
google drev, så punkter
noteres undervejs og hvem
skal have adgang?  
Referat - Kan det laves på
google drev undervejs
på smartboard, så det
godkendes inden mødets
afslutning?
Hvem har ansvaret for
referatet?

Vinnie/Helle 10 Beslutning

Vinnie og Helle
skiftes til referat.
Vi laver det som
beskrevet,
godkendes på
mødet.

Et fælles drev til
bestyrelsen, med
dokumenter, eks.
forretningsorden.
Vinnie og Helle laver
strukturen.Laves
efter valg.

Ayoe spørges om at
lave en
bestyrelsesgruppe på
AULA.

10. Valg –  Fælles overblik
over det kommende forløb –
status på kandidater.
Afvikling af maj-mødet

Anne 10 Orientering/drøftelse

Sidste
bestyrelsesmøde i år



Forretningsorden? indkaldes de
nyvalgte, her siger vi
tak til de der afgår og
den nye bestyrelse
konstituerer sig.

Vinnie lægger ud på
AULA om opstilling.

Den nye bestyrelse
skal genbesøge
forretningsordenen.

11.  Bestyrelsens
årsberetning

Anne 10 Orientering

Annes årsberetning
er godkendt.

9. Forespørgsel fra BKI
Og så vil vi gerne høre jer
ad om skolen vil være med
til at købe borde
bænkesæt sammen med
BKI, til udenfor
playspottet? (Det er
efterspurgt) Tom og Kira vil
gerne stå for køb samt
montering.  

(Majken) 10 Orientering

Ikke en aftale vi kan
gå ind i her og nyt.
Drøftes på
ledelsesteammøde,
og vi vender tilbage
til Kira.

8. Forespørgsel fra BKI
Det er ift. Vores
hjertestarter. Den skal
fornyes, det skal den hver
10 år. 

Vil I stå for Barrits
hjertestarter?
Omkostningerne lyder
således: inkl. moms er
prisen 7.500kr og
serviceaftalen som løber
over 10 år er på knapt
2.500 om året. 
- Vi købte den for 10 år
siden, så nu når den bliver
fornyet er den billigere.

(Majken) 10 Orientering

Vi betaler denne
gang - for 10. år.
Herefter er det
idrætsforeningen.

Det årlige tilsyn på
ca. 2500,- er vi altid
fælles om. B&V nyt
er også med, så
udgift hvert 4. år.

Eventuelt 10 Når vi ser på
principper for
lejrskole, drøfter vi
de mange



muligheder der er i
forhold til sted mm.

Hvad koster turen?
evt. have nogle
forslag liggende at
vælge af.

Vi vil drøfte
forældreråd ind
forud for arbejdet
med princippet.

Rundbold😉
evt. Fastholde personale En opfordring til at

der er positiv
respons på opslag
der sendes ud.

Forventningsafstemn
ing vil være godt.
eks. hvis personlige
beskeder forventes
svar. En overordnet
besked kunne
opfattes som generel
info.

Evt.  sponsorgaver? Der er ikke så mange
kommet ind?


